

Contents

Engineering

Larionova A.O. On the Quality Management Principle “Customer Orientation” 5

Architecture and Construction

Abramova A.I. Development of a Method for Selecting Organizational and Technological Solutions for Establishment of Building Enclosures and Structures in the Elimination of Emergency Situations Consequences 10

Belova S.B., Starchikova I.Yu. Environmental Education of Young People and the Formation of Household Waste Management Culture 14

Shreyber A.K. Research into Technologies of 3D-Printing of Concrete Structures in Construction 18

Economic Sciences

Glavatskikh O.B., Pushina N.N., Troyanskaya A.I., Kharitonova N.N. Coping Strategies as a Method of Increasing Motivation for Work in Managers with Professional Burnout Syndrome 23

Содержание

Машиностроение

Ларионова А.О. О реализации принципа менеджмента качества «Ориентация на потребителей» 5

Архитектура и строительство

Абрамова А.И. Разработка методики выбора организационных и технологических решений по возведению ограждающих конструкций зданий и сооружений при ликвидации последствий чрезвычайных ситуаций 10

Белова С.Б., Старчикова И.Ю. Экологическое просвещение молодежи и формирование культуры обращения с отходами потребления 14

Шрейбер А.К. Исследования технологий трехмерной печати бетонных конструкций в строительстве 18

Экономические науки

Главатских О.Б., Пушина Н.Н., Троянская А.И., Харитонов Н.Н. Копинг-стратегии как метод повышения мотивации трудовой деятельности руководителей с синдромом профессионального выгорания 23